



EBTIKAR AL-FAYHA'A C O M P A N Y

For Public Transport General
Trading & Customs Clearance LLC



شركة ابتكار الفيحاء
للنقل العام والتجارة العامة والتخليص الجمركي

Thank you for choosing us
as partners for your Works.
We will do our best to get our
confidence.

شكرا لك لاختيارنا كشركاء لأعمالك.
سنبذل قصارى جهدنا
للحصول على الثقة.



بصرة . سفوان . طريق ام قصر سفوان
Basra - Safwan - Aum Qaser SI Safwan

+964 (0) 770 575 55 22
+964 (0) 772 805 11 19
+964 (0) 780 141 61 95



info@innovation-fayhaa.com
www.innovation-fayhaa.com



Majed Nouri Mohsen
Authorized Manager



AUTHORIZED MANAGER WORD

Ebtikar Al-Faihaa General Transport, General Trading and Clearance is a 100% Iraqi-owned company focused on providing high-quality services in the field of transport, general contracting, cargo loading, unloading and customs clearance. Services to our local and international customers. 95% of our employees are Iraqi citizens and our equipment being owned by the company, we are competitive in cost and have good experience in dealing with local communities. Due to the nature of our business, the company adheres to very high standards and safety, health and safety systems management guidelines. We do this regularly monitor all of our systems and operating procedures to ensure that everyone work performed or materials supplied through our main approved suppliers in full compliance with the latest procedures in the field of transport, general contracting, cargo loading, unloading and customs clearance, in line with this full commitment to quality, the company owns internally quality assurance systems to monitor and control all aspects of our work.

كلمة المدير المفوض

شركة ابتكار الفيحاء للنقل العام والتجارة العامة والتخليص الجمركي شركة 100% مملوكة للعراقيين تركز على تقديم خدمات عالية في مجال النقل والمقاولات العامة شحن وتفريغ البضائع والتخليص الجمركي. الخدمات لكل من عملائنا المحليين والعالميين المحليين. مع 95% من موظفينا هم مواطنون عراقيون ومعداتنا كوننا مملوكين للشركة، فنحن قادرون على المنافسة من حيث التكلفة ولدينا خبرة جيدة في التعامل مع المجتمعات المحلية. نظرًا لطبيعة عملنا، تلتزم الشركة بمعايير عالية جدًا والمبادئ التوجيهية لإدارة أنظمة السلامة والصحة والسلامة. نقوم بها بشكل منتظم مراقبة جميع أنظمتنا وإجراءات التشغيل للتأكد من أن جميع الأعمال المنفذة أو المواد الموردة من خلال الموردين الرئيسيين المعتمدين لدينا تتم في الامتثال الكامل لأحدث إجراءات مجال النقل والمقاولات العامة شحن وتفريغ البضائع والتخليص الجمركي، تماشيًا مع هذا الالتزام التام بالجودة، تمتلك الشركة داخليًا أنظمة ضمان الجودة لرصد ومراقبة جميع جوانب عملنا.

Introduction

Our company was established on the basis of experiences of more than 5 years before incorporation where the company has all the financial and logistical information in the field of transport and general contracting Shipping and unloading goods and customs clearance and this in turn supports providing the best services at the lowest costs and our company takes important steps towards achieving its general goals and it expects a broad and accelerated increase in Business projects The company also indirectly owns dozens of cooperating companies with joint ventures and there are similar to satisfy logistical support in most countries of the globe as our company has a sense of responsibility and high credibility along with its continuous capabilities for innovation and development, which made it the best partner



المقدمة

تأسست شركتنا على اسس خبرات اكثر من 5 سنوات قبل التأسيس حيث تمتلك الشركة كافة المعلومات العالية واللوجستية في مجال النقل والمقاولات العامة شحن وتفريغ البضائع والتخليص الجمركي وهذا بدوره يدعم تقديم افضل الخدمات باقل الكلف وتتخذ شركتنا خطوات مهمة نحو تحقيق اهدافها العامة وهي تتوقع زيادة واسعة ومتسارعة في مشاريع العمل كما تملك الشركة وبشكل غير مباشر العشرات من الشركات المتعاونة بمشاريع مشتركة وهناك مايمثلها لتلبية الدعم اللوجستي في معظم بلاد المعمورة كما ولشركتنا الشعور بالمسؤولية والمصداقية العالية الى جانب قدراته المتواصلة على الابتكار والتطور الامر الذي جعل منها الشريك الافضل

About Us

About Ebtikar Al-fayha'a Company for public transport, general trade and customs clearance is a joint stock company based in Basra, Iraq The company has managed over the years to establish its leadership office as one of the largest companies in Iraq and the region and has maintained over the course of more than its important leadership position of the company to consolidate its role towards society, Al-Faihaa innovation company continues to provide The best services for its various clients by focusing on employing, training and developing the capabilities of national talent to provide a distinguished service to its customers around the clock.

من نحن

شركة ابتكار الفحاح للنقل العام والتجارة العامة والتخليص الكمركي شركة مساهمة ومقرها البصرة، العراق تمكنت الشركة عبر السنين من ترسيخ مكنتها القيادية كأحد كبريات الشركات في العراق والمنطقة وحافظت على مدار اكثر من على مركزها الريادي الهام من الشركة لترسيخ دورها حيال المجتمع، شركة ابتكار الفحاح مستمرة في تقديم افضل الخدمات لمختلف عملائها من خلال التركيز على توظيف وتدريب وتطوير قدرات الكفاءات الوطنية لتقديم خدمة متميزة لعملائها على مدار الساعة.

Our services

Providing services according to the needs of our customers while achieving the highest levels of safety and fulfilling the required dates from our clients. While our clients focus on developing their operations, our employees around the clock meet all of our customers' needs to ensure the success of their business. Our mission also focuses on providing effective and safe services according to the highest quality standards, catering to all the needs of our customers

خدماتنا

تقديم خدمات وفقا لاحتياجات عملائنا مع تحقيق اعلى مستويات السلامة وانجاز المواعيد المطلوبة من عملائنا. بينما عملائنا يركزون على تطوير وتنمية عملياتهم، يقوم موظفينا وعلى مدار الساعة بتلبية كافة احتياجات عملائنا لضمان نجاح اعمالهم. رسالتنا كذلك تركز على تقديم خدمات فعالة وامنة وفقا لاعلى مستويات الجودة ملبيين كافة احتياجات عملائنا.



Our goals

- Satisfying our customers by providing the best levels of service.
- Maintaining the highest levels of safety in all our operations.
- Providing our activities and services, maintaining the highest levels of professionalism.
- Satisfying our internal employees to create a comfortable and supportive work environment for them to provide the best services to our customers.
- Continue to maintain our leadership position as one of the largest companies.
- Building long-term strategic relationships with our clients, achieving the highest standards of joint success.

اهدافنا

- ارضاء عملائنا بتقديم افضل مستويات الخدمة .
- المحافظة على اعلى مستويات السلامة في جميع عملياتنا .
- تقديم انشطتنا وخدماتنا محافظين على اعلى مستويات الاحترافية .
- ارضاء موظفينا الداخليين بتهيئة اجواء عمل مريحة وداعمة لهم لتقديم افضل الخدمات لعملائنا .
- الاستمرار في المحافظة على موقعنا الريادي كواحدة من كبر الشركات .
- بناء علاقات استراتيجية طويلة الامد مع عملائنا محققين اعلى معايير النجاح المشترك .

Our Values

Performance: We rely on Excellence as a core value of the performance of our company.

Integrity: We believe in honesty, reliability, ethics, and fairness with our people.

Loyalty: We pride ourselves on our unwavering Loyalty that develops Healthy, long-lasting relations.

Health and safety : We focus on Protecting our employees Health and Safety.

Transparency:

1- We manage our business with Transparency to create a Culture of Honesty.

2- We work hard to build Open and Honest relationships internally and externally.



قيمنا

الأداء : نعتمد على التميز كقيمة أساسية لأداء شركتنا.
النزاهة : نحن نؤمن بالصدق والموثوقية والأخلاق والإنصاف مع شعبنا.
الولاء : نحن نفخر بأننا ولعنا الثابت الذي يطور علاقات صحية وطويلة الأمد.
الصحة والسلامة : نحن نركز على حماية صحة وسلامة موظفينا.

الشفافية:

- 1- ندير أعمالنا بالشفافية لخلق ثقافة الصدق.
- 2- نعمل بجد لبناء علاقات منفتحة ونزيهة داخليا وخارجيا.

Why choose us ?

Because we operate in accordance with high principles made us well respected, we also valued for services provided by highly technical staffs that worked and gained extensive experience in our company. has opened number of branches throughout Iraq, where it provides a geographical presence in all parts of Iraq to secure the best services and the completion of projects with high flexibility. Our company has a lot of ties with, especially in the processing and provision of various services global companies. We are keen to accomplish and complete all projects contracted no matter the difficulty of any circumstances arisen, number of projects were completed despite the difficulties faced during completing the project such as security and finance, but we are keen to provide a full service to our customers.



لماذا تختارنا ؟

لأن شركتنا تعمل وفقاً لمبادئ راسخة جعلتها الأفضل بالإضافة إلى الإمكانيات التي يمتلكها الكادر الفني والتقني الذي يعمل في شركتنا. انتشار فروعنا في العراق حيث يوفر لنا التواجد الجغرافي في كافة أنحاء العراق لتأمين أفضل الخدمات وإنجاز المشاريع بمرونة عالية. لدى شركتنا الكثير من العلاقات مع شركات عاملية خاصة في تجهيز وتوفير الخدمات المتنوعة. تحرص شركتنا على إنجاز و إكمال كافة مشاريعها مما كانت الروف حيث أنجزت العديد من المشاريع رغم صعوبة الرفع الأمني والمالي لكننا نحرص على تقديم الخدمة كاملة لربائنا الكرام.

Occupational Safety

Our company places a high priority on working in the business fields. From this standpoint, we are committed to providing the best possible work environment and the most safety because compliance with the highest safety standards benefits employees, management, customers, employers and the environment alike and our safety program is formed

In many respects, we believe that all company and site employees actively participate in a successful occupational safety culture that exceeds standards Occupational Health and Safety (OSHA), our job sites require 100% protective covers and a remote fall protection base

High, requiring appropriate clothing, pre-construction safety meetings with officials, and giving the necessary guidance to employees and thus collective participation in safety, and we strive to set ambitious safety goals that enhance our culture and achieve the highest levels of safety in the construction, construction and contracting areas, we believe that safety and success go smoothly Together, which is why we continue to support and integrate safety and awareness into all of our projects,

Safety Charter: Our company has considered safety as a key component of our business, and we believe that construction activities can be accomplished without incident. And therefore

We have decided that employee safety will be our first priority on all projects.

السلامة المهنية

تضع شركتنا أولوية قصوى ووظيفة في مجالات العمل . ومن هذا المنطلق نحن ملتزمون بتوفير افضل بيئة عمل ممكنة والاكثر سلامة لأن الامتثال لأعلى معايير السلامة يفيد الموظفين والادارة والعملاء واصحاب العمل والبيئة على حد سواء ويتكون برنامج السلامة لدينا

من عدة جوانب لنضمن ان جميع موظفي الشركة والموقع هم المشاركون النشطين في ثقافة السلامة الوظيفية الناجحة التي تتجاوز معايير الصحة والسلامة المهنية (أوشا) , تتطلب مواقع عمل لدينا استخدام قبعات الحماية بنسبة ١٠٠% وقاعدة حماية من السقوط من مسافة

مرتفعة , وتتطلب ملابس مناسبة , واجتماعات سلامة ما قبل البناء مع المسؤولين , واعطاء التوجيهات اللازمة للموظفين وبالتالي المشاركة الجماعية في السلامة , نحن نسعى جاهدين لوضع اهداف السلامة الطموحة التي من شأنها تعزيز ثقافتنا وتحقيق أعلى مستويات السلامة في مجالات البناء والتشييد والمقاولات , نحن نعتقد ان السلامة والنجاح يسيران جنبا الى جنب , وهذا هو السبب في اننا نواصل دعم ودمج السلامة والتوعية في جميع مشاريعنا ,

ميثاق الامان : لقد اعتبرت شركتنا ان السلامة عنصرا اساسي في اعمالنا , ونرى ان انشطة البناء يمكن انجازها دون حوادث . لذلك قررنا ان سلامة الموظفين ستكون اولويتنا الأولى في جميع المشاريع .

Our Team – Leadership

Ours is considered a comprehensive culture of continuous improvement and operational excellence with a select group of individuals that combine exceptional talent, innovative thinking, and a passion to do better every day, which is why we commit to invest in providing our team with the tools and guidance to excel in everything they do. Today, is steered by an international leadership team with diversified backgrounds and deep experience in related businesses and records of achievements at every level. Our team works hard to make sure that we achieve our long term strategic goals, and become the most valued and trustworthy partner in the region in all the industries we serve



فريقنا

ثقافة شاملة للتحسن المستمر والتميز التشغيلي مع مجموعة مختارة من الأفراد « الفريق الواحد » تعتر شركتنا الذين يجمعون بين المواهب الاستثنائية والتفكير الإبداعي والشغف بالعمل بشكل أفضل كل يوم ، ولهذا نلتزم بالاستثمار في تزويد فريقنا بالأدوات وتوجيهه للتفوق في كل ما يفعلونه. واليوم ، يتم توجيه شركتنا من قبل فريق القيادة المتمرس مع خلفيات متنوعة واخيرة عميقة في الأعمال ذات الصلة وسجلات الإنجازات على كل المستويات. يعمل فريقنا بجد للتأكد من أننا نحقق أهدافنا الإستراتيجية طويلة المدى ، وأن نصبح الشريك الأكثر قيمة في المنطقة في جميع الصناعات التي نخدمها.

Our focus is to balance our interests of our employees, clients and stakeholders. Work in a manner which takes into consideration the mutual benefits and resultant success. Our solutions are carefully tailored combining intellectual property, emotional intelligence and technology that achieve real business results.



ينصب تركيزنا على موازنة مصالح موظفينا وعملائنا وأصحاب المصلحة. العمل بطريقة تأخذ بعين الاعتبار المنافع المتبادلة والنجاح الناتج. حلولنا بعناية مصممة تجمع بين الملكية الفكرية والذكاء العاطفي و التكنولوجيا التي تحقق نتائج تجارية حقيقية.

Photo Gallery





Contact Us



بصرة - سفوان - طريق ام قصر سفوان
Basra - Safwan - Aum Qaser St Safwan

+964 (0) 770 575 55 22



+964 (0) 772 805 11 19

+964 (0) 780 141 61 95



info@innovation-fayhaa.com



www.innovation-fayhaa.com



EBTIKAR AL-FAYHA'A COMPANY

بصرة - سفوان - طريق ام قصر سفوان
Basra - Safwan - Aum Qaser Sl Safwan

+964 (0) 770 575 55 22
+964 (0) 772 805 11 19
+964 (0) 780 141 61 95

info@innovation-fayhaa.com
www.innovation-fayhaa.com